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Službeno glasilo Zimsko-Sportnega Saveza, Mariborskega, Ljubljanskega in Gorenjskega Zimsko-Sportnega Podsaveza, Zbora 
Nogometnih Sodnikov, sekcija Ljubljana, Ljubljanskega Plavalnega Podsaveza in Ljubljanskega Hazena Podsaveza.

Izhaja vsak torek, v novembru in decembru vsak drugi torek Naslov uredništva in uprave: „Športni list“ kavarna Evropa, Ljubljana. Dunajska cesta. — Izdaja-
Naročnina: četrtletno Din 20'—, polletno Din 40'—, celoletno Din 80'— telj: za konzorcij „Športnega lista" Srečko Jeras. Odgovorni urednik Rajko Kos, Ljubljana, Gledališka

Naročnina se plačuje vnaprej. — Pošt. ček. rač. 11.686. ulica 12. — Tiskarna „Slovenija" Predstavnik fl. Kolman, Ljubljana, Celovška c. 61.

Fr. Maribor:.

Naš sport potrebuje 
voditeljev

Ako hočemo biti iskreni, moramo 
priznati, da naš sport prav malo, v go
tovih panogah, n. pr. nogometu, celo 
nič ne napreduje. Eden glavnih vzro
kov temu je prav gotovo ta, da manjka 
pravih, res idealnih in zmožnih športnih 
voditeljev. Takih mož pogrešamo zlasti 
v najvišjih in najvažnejših športnih fo
rumih, ki danes delajo vse drugo, le v 
duhu pravega sporta ne.

Nimam namena na tem mestu kriti
zirati bližje naše sedanje športne vodi
telje, le napredek sporta mi je pred 
očmi in le temu velja moj članek.

Kdor hoče delovati pri vzgoji šport
ne mladine, mora imeti vsaj najbistve
nejše lastnosti pravega voditelja.

Na prvem mestu moram posebno 
naglasiti osebnost. Nekateri ljudje 
niso privlačni in priljubljeni. Voditelj 
mladine pa mora imeti na seli oni ne- 
mladine pa more imeti na sebi oni ne- 
dno, kjerkoli pride z njo v stik, takoj 
ugodno vpliva in razprši dvom in ne- 
zaupnost. Sploh* mora za vsakim vzgoj
nim načrtom stati krepka osebnost in 
že celo za športnim.

Voditelj športne mladine mora imeti 
za stvar mnogo navdušen j a in se 
mora svojega dela okleniti z ljubez
nijo. Navdušenje, ki je navadno tudi 
znak velike športne miselnosti, mora 
kipeti iz njega, iz navdušenja črpa za 
svoje delo novih, idealnih smernic. — 
Smernic, ki jih zlasti danes potrebuje- 
mo>, ako nočemo stati na mrtvi točki v 
športnem življenju.

Simpatičen nastop je nujno 
združen z osebnostjo voditelja. Mlad 
športnik mora videti, da kaže voditelj 
razumevanje in zanimanje za njegove 
načrte. Ni tako važno, da voditelj kri
tično motri delo mladine, tudi ne sme 
pretirano poudarjati, kaj je mlad šport
nik storil in kaj opustil. Voditelj se mora 
marveč kar najbolj vživeti v miselnost 
in položaj mladine in čutiti z njo.

Razumeti mladega športnika, je ena 
onih lastnosti, brez katere-si ne more
mo misliti pravega vodje mladine. A'o- 
dltelj skušaj športnika privesti do tega, 
da se ti .bo ves zaupal, da se ti ne bo 
nikoli upiral in: zoperstavljal, da ti bo 
vse razkril. Govori z njim o njegovih 
najljubših stvareh, skušaj spoznati nje
gova nagnjenja, njegovo zanimanje, 
skušaj odkriti zaklade njegove dušev
nosti. To te bo najprej zbližalo z mla
dim, športnikom in vaju tesno žvezalo, 
morebiti za vse življenje.

Kot pravi voditelj bodi tudi vedno 
vedrega duha! Tudi ta lastnost 
je bistvena. Blagor možu-sportniku ki 
vidi solnčno stran življenja! Mladina, 
vedno rada vesela, išče takih vodite
ljev. .

Le tako je mogoče vzgajati res pra
ve sportnike-gentlemane, ki jih danda
nes prav posebno potrebujemo, ki naj 
prekvasijo naš športni svet in dvignejo 
naš sport na stopnjo, ki mu po pravici 
pripada.

Redni letni občni zbor SK Ilirije bo
v torek 13. decembra ob 20. uri z obi
čajnim dnevnim redom. Lokal bo še ob
javljen.

Širite „Športni list“!

Jadranova zmaga za zeleno mizo -• Umetno stvorjena večina 
Predsednik JPS-a dr. Stevan Hadži krije nepravilnosti 

Ni še izrečena zadnja beseda
Letošnje plavalno prvenstvo je bilo 

v tehničnem pogledu izvedeno popol
noma v redu in splošnem soglasju. Pri
znana so bila vsa prvenstva in po za
ključnih skakalnih tekmah v Karlovcu 
je JPS 21. avgusta na licu mesta ob
javil končne rezultate ter izročil raz
pisane trofeje. Klubsko prvenstvo je 
bilo priznano SK Iliriji in pooblaščeni 
delegati so ji javno' izročili prehodni 
Petrinovičev pokal.

Zmaga suhozemnga kluba nad ob
morskimi — in že celo zmaga sloven
skega kluba * je vzbudila mnogo po
zornosti, četudi za strokovnjake ni pri
šla nepričakovano. Kajpada je vzbudi
la tudi mnogo zavisti, vendar pa po to
variškem, gentlemantike razhoda v Kar
lovcu ni nihče računal, da bo insceni
rana naknadno nešportna kampanja 
proti zmagi slovenskih plavačev, ki je 
dovedla do tega, da. je upravni odbor 
Jugoslov. Plavalnega Saveza na seji 
23. oktobra s 6:5 .glasovi sklenil raz-, 
veljavitr celokupno državno prvenstvo 
Za 1932 ter pozvati klube, da vrnejo 
vse v državnem prvenstvu priborene 
pokale. Prvotno je bilo’ pri JPS mnogo 
razpoloženja ne samo za to, da se anu
lira zmaga Ilirije .in ji odvzame Petri
novičev pokal, nego celo za to, da se 

: oboje pokloni splitskemu JSK Jadra
nu. Po pismeni spomenici SK Ilirije .se 

I je položaj toliko spremenil, da je skle
nil JPS kompletno anujacijo. Neposre
den povod za amtliranje je Jadranov 
protest, ki se je pojavil ob zelo čudnih 
okolnostih; rekli bi lahko, da ima sla
bo preteklost. Protest se opira na to, 
da so razni klubi nastopili v juniorskem 
delu drž. prvenstva v Ljubljani s po
sameznimi seniorskim!, pred 1. 1914 ro- 
j eni mi plavači. Navaja konkretno brata 
Ciganoviča, od Juga, Lovrenčiča od Ili
rije in Donatiča od beograjskega Boba. 
j Splitska »Nova doba« je sredi sep

tembra prinesla iz vrst Jadrana (pisec 
»—or« znani Jadranov plavač Midžor) 
in z argumenti Jadranovega protesta 
več tendenčnih napadov na prvenstveno 
tekmovanje in zlasti na Jug in Ilirijo. 
Članki so reklamirali Petrinovičev po
kal za Jadran in so zašli tudi v neka
tere druge liste. Kar se tiče Ilirije, ni
so članki nikoli jasno povedali, v čem 
je Ilirija v krivici in v čem Jadran v 

• pravici, čitala pa so se tako, kot da se 
je baš Ilirija na nešporten način bo
rila za Petrinovičev pokal, kot da je 
baš Ilirija postavila ne vem koliko se
niorjev med juniorje — kot da se mo
ra baš radi Ilirije prvenstvo anulirati.

SK Ilirija se je zanašala, da bo JPS 
obravnaval zadevo vestno, serijozno in 
objektivno, kakor zahtevajo pravila in 
športna zavest. Želela je, da se afera 
likvidira v športnih organizacijah sa
mih. Ko je ostala njena spomenica na 
upravni odbor saveza brezuspešna, je 
apelirala proti anuliranju prvenstva na 
glavno skupščino, ki se je vršila pre
teklo nedeljo v Zagrebu.

Ker tudi skupščina ni popravila kri
vice, ki jo je prizadela uprava — še 
več, ker je bil potek skupščine nelega
len in nasilen, ]e‘ SK Ilirija na tem, da 
izvaja dalekosežne konsekvence. V teh 
okolnostih je potrebno, da izve naša 
javnost, kaj je na Jadranovem protestu,

kako je bil SK Iliriji predan Petrino
vičev pokal ter kako nelojalno stališče 
so zavzeli v tem vprašanju JSK Jadran, 
bivša uprava JPS-a in bivši ter sedanji 
predsednik JPS-a dr. Stevan Hadži. 
Navedemo naj predvsem nekatere od
stavke iz protesta SK Ilirije na glavno 
skupščino JPS-a:

Pooblaščena delegata JPS-a gg.. Be- 
denko in Esapovič sta dne 21. avgusta . 
1932 v Karlovcu, po izvršenem drž. 
prvenstvu javno in na najoficijelnejši 
način priznala SK Iliriji državno prven
stvo in ji izročila Petrinovičev prehod
ni pokal- Delegat SK Ilirije g. dr. La
pajne je pred izročitvijo pokala izjavil 
delegatom JPS-a in delegatu JSK Ja
drana g,.Aljinovieu, da SK Ilirija ni volj
na prevzeti pokala, ako je prvenstvo 
športno, t. j. ako ‘so vloženi za placement 
klubov relevantni protesti. Šele na so
glasno izjavo delegatov JPS-a in JSK 
Jadrana, da ni takih protestov, odn. da 
so brezpredmetni in se ne bodo obrav
navali, ker je želja JPS-a in JSK Ja
drana, da se zaključi prvenstveno tek
movanje na športen in gentlemanlike 
način, je delegat SK Ilirije prevzel po
kal. Pod takimi okolnostmi stoji uprav
ni odbor SK Ilirije slejkoprej na stali
šču, da je JPS z razglasitvijo končnega 
rezultata državnega prvenstva in z iz
ročitvijo Petrinovičevega pokala de 
facto veriFieiral letošnje drž, prvenstvo 
in odklanja najodločnejše vsako na
knadno korekturo razglašenega izida.

Poudariti je treba, da so dali dele
gati JPS in JSK Jadrana gornjo izjavo 
dne 21. avgusta, torej 21 dni po junior
skem drž. prvenstvu, radi katerega je 
upravni odbor JPS-a anuliral celokup
no državno prvenstvo.

Na seji upravnega odbora JPS dne 
25. septembra je namreč predložil gen. 
tajnik JPS-a g. Bedenko (delegat JPS 
a v Karlovcu dne 21. avgusta!) odboru 
protest JSK Jadrana proti razglašene
mu izidu državnega prvenstva in izro
čitvi Petrinovičevega preh. pokala SK 
Iliriji, ki bazira na trditvi, da so poedini 
klubi nastopili v juniorskem državnem 
prvenstvu v Ljubljani dne 30. in 31. ju
lija s seniorskimi plavači. Ta protest 
je baje prispel JPS-u dne 10. avgusta, 
toda tega dokazati ne more niti gen. 
tajnik JPS-a, niti upravni odbor JPS-a, 
niti JSK Jadran. Pač pa je dokazano, 
da je bila protestna taksa k temu pro
testu Din 50.— vplačana pri JPS-u šele 
22. avgusta, torej po poteku 14 dnev
nega protestnega roka, ki ga predpisu
jejo pravila oziroma pravilnik JPS-a! 
Ker je protest, kateremu ni priložena 
taksa, eo ipso brezpredmeten, je jasno 
in feven vsakega dvoma, da je bilo 
treba smatrati protest Jadrana kot pre
pozno vložen in brezpredmeten. Uprav
ni odbor JPS-a je kršil pravila, da je 
protest v obče vzel v pretres in je že 
s formalnega stališča ravnal protipra- 
vilno, da je na podlagi tega nepravilno 
vloženega protesta anuliral državno 
prvenstvo.

Kar se tiče plavača Lavrenčiča, je 
stvar naslednja: Ta plavač je bil rojen 
2L dec. 1913 in je torej za 10 dni fak
tično prekoračil juniorsko starostno me
jo. SK Ilirija pa more dokazati, da je 
bil postavljen v juniorski team zgolj po

motoma in bona fide na podlagi, več 
let starih podatkov v verifikacijski evi
denci podsaveza in članski evidenci■■ 
kluba, ki so se od leta do leta mehanič^ 
no prenašali dalje. Vsled netočnosti teh 
podatkov ni startal Lavrenčič v senior- 
skem prvenstvu 1931, ki je bilo njegovo 
»prehodno leto«, nego šele letos. Start 
tega plavača nikakor ni bil važen za 
izid letošnjega juniorskega prvenstva: 
Ako se odračunajo vse točke, ki jih je 
dosegel in vse štafete, v katerih je pla
val, ostane Iliriji še vedno dovolj točk 
za prvenstvo, v jun. plavanju!

Znano je, da je letos cela vrsta klu
bov postavila posamezne seniorske pla- 
vače v juniorsko tekmovanje;-ker se je 
vodila pri klubih netočna evidenca in 
ker so tehnični predpisi JPS-a in kon
trola JPS-a pomanjkljivi. Čisto sigurno 
se lahko domneva,, da so tudi prejšnja 
leta startali v juniorskem prvenstvu: 
posamezni seniorski plavači. Z ozirom 
na to zastopa upr. odbor SK Ilirije sta
lišče, da je iz športnih vidikov važno 
edinole to, ali so startali seniorski pla
vači bona fide ali mala fide. Naloga 
uprave JPS-a je bila, da v tej smeri 
uvede preiskavo in nato postopa po 
pravilih. Upr. odbor JPS-a ni storil te
ga, nego je pavšalno anuliral celokup
no državno prvenstvo, za kar nima 

nobene podlage v pravilih.
Ako se motri ta zadeva iz stvar

nega čisto .športnega vidika, bi bila naj
večja krivica, ako bi JPS radi tako ma
lenkostne formalne pogreške odvzel 
SK Iliriji po tolikih naporih in žrtvah 
reelno priborjeno drž. prvenstvo ter ga 
morda poklonil drugemu klubu.

Opozoriti se mora na kričeče proti
slovje med datumom Jadranovega pro
testa 10. avgusta oziroma . dnem. vpla
čila prot-. takse 22. avgusta ter izjavo 
delegatov JPS-a in SK Jadrana dne 
21. avgusta v Karlovcu, da ni aktual
nih protestov proti izidu drž. prven
stva. To nesoglasje ustvarja vtis kot da 
je pri izročitvi Petrinovičevega pokala 
obstojala zla namera, kompromitirati 
SK Ilirijo pred široko javnostjo in iz
postaviti jo neprilikam, ki so toliko bolj 
mučne z ozirom na manifestantni spre
jem njene ekipe v Ljubljani dne 22. av
gusta po končnih tekmah v Karlovcu. 
Važno je tudi, da je bilo delegatom 
JPS-a in JSK Jadrana že pred tekmami 
v Karlovcu znano seniorstvo plavača 
Lavrenčiča;^ne morejo se torej postavi
ti na stališče, da so doznali za stvar 
šele po izročitvi pokala!

Miklavžev večer
SJ^npi|e

v soboto 3. t. m. ob 20 uri
v baru

grandhotela »Metropol*
(Miklič)

Sijajen nastop M i k 1 a v ž a ob 21. uri. 
Darila se sprejemajo v soboto 
od 15. do 19. ure v »Metropolu*.
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»Hm, pravijcf, da ni baš varno ..
— tako nekako bi se bili dali izrazil;! 
občutki obeh rivalov, naše Ilirije in 
splitskega Jadrana, ki sta si oba bila v 
svesti, da bo v Zagrebu, po vseh tistih 
brezkončnih sejah uprave saveza, na 
skupščini končno padla odločitev, ko
mu gre Petrinovičev pokal. — No, to
rej: če ni varno, treba za varnost po
skrbeti — hajd na delo — vsak po 
svoje!

Ilirija prepričevat klube, da je pra
vica na njeni strani — one, ki imajo še 
smisla za pravičnost! Jadran je nad 
pravičnostjo svoje stvari obupal in šel 
drugo pot: vstvaril je nove klube po 
svojem okusu — produkte svojega »vi
sokega sportskega shvaćanja«, o kate
rem se te dni zopet frazari na potrpež
ljivem papirju splitske »Nove dobe«. 
Tehnični referent JPS-a Esapovič mu 
je priskočil na pomoč s tem, da je 
»obudil mrtveca«; preskrbel si je nam
reč glasovalno pravico za Somborsko 
športno udruženje, ki ni več član JPS-a 
in že dve leti ne plava na drž. prven
stvu.

Dan pred skupščino, ki se je v ne
deljo 27. t. m. vršila v Zagrebu, je JPS 
sprejel v svoje članstvo dva nova klu
ba, ki ju je predlagal splitski podsavez 
(recite Jadran) in na skupščini sta bili 
seveda že predloženi njuni poverilnici. 
Verifikacijski odbor, sestoječ iz zastop
nikov šestih podsavezov, je bil delje
nega mnenja: trije člani so na podlagi 
pravil zanikali glasovalno pravico teh 
dveh klubov in Somb. S. U., ostali trije 
pa so jim jo na podlagi ultimativne si
tuacije, da so ti glasovi odločilni za ve
čino Jadranove grupe, priznali. Po sta
nju 3:3 je bil predsednik dr. Hadži, ki 
je odločil — v smislu pravil, boste de
jali. — Kaj še! Za Jadran je odločil, 
oba nova kluba, in Somb. S. U. so smeli 
glasovati!

Tak je bil začetek skupščine in tako 
je šlo naprej po devizi: doli s sloven
skim plavalnim športom!

Ljubljančanom dovolj znani Jovo 
Esapovič je nadaljeval akcijo s tem, da 
je predlagal, naj se Ilirija, ker ni vrnila 
savezu Petrinovičevega pokala, kaznu
je z izgubo glasovalne pravice. In ta 
predlog je bil z 11:10 glasovi sprejet!!! 
Sprejet seveda s fabricirano večino, do-:

; čim so bili vsi serijozni objektivni klu
bi proti predlogu.

Tu si je skupščina dovolila mnogo 
preveč: šla je preko svojega delokro
ga, kratila rednemu članu njegove pra
vice in diktatorsko kar brez vsega ka
znovala. Vse preko pravil!

Pa tudi brez ozira na pravila — kaj 
pa pravijo logika, športna poštenost in 
zdrav razum? Klubu, ki je štiri leta de
lal na razvoju plavalnega sporta, ki je 
dosegel uprav neverjetne uspehe, ki je 
prvi navezal marsikake stike jugoslo
vanskih plavačev z inozemskimi, ki je 
žrtvoval stotisoče za napredek plaval
nega sporta, se odvzame možnost so
delovanja v. najvišjem forumu JPS-a, 
se organizira, dopusti in podpira ha
ranga proti njemu — vse samo zato, 
da bi bila osigurana Jadranova večina, 
da se ustreže Jadranovim bolnim am
bicijam!

Prav za prav je bil ves nadaljni po
tek skupščine monoton do trenotka, ko 
je bilo treba rešiti vprašanje Petrino
vičevega pokala.

Seveda je umetno stvorjena Jadra- 
naška večina gladko odbila protest Ili
rije, še prej pa je razveljavila sklep sa
veza, da se anulira celokupno letošnje 
prvenstvo in smatra, da pokali letos ni
so bili osvojeni.

Treba je bilo samo še pokal priznati 
Jadranu, formalnost, ki je bila kompa
niji Jadran & Esapovič manj kot muho 
ubiti — da ni nepričakovano vstal eden 
izmed ljubljanskih delegatov in strmeči 
skupščini povedal,

da obstoj© dokazi, da je tudi Jadran 
tekmoval s starejšimi juniorji!

Škoda, da ne bomo izvedeli, kakšen 
obraz je napravil dr. Hadži, ko je iz
vedel, kakšno farizejstvo krije s svojim 
ugledom — takrat namreč na skupščini 
ni bil navzoč.

Seveda po vsem tem tudi Jadran ni 
mogel dobiti pokala. Svoje aspiracije je 
preklical in tedaj — pomislite — je mo
rala skupščina — z Jadranaško večino 
vred sprejeti, kar je malo popreje zavr
nila: anulirati prvenstvo.

Da pa Jadran vendarle ne bi bil pri
šel čisto brez uspeha domov in, da nje

govi ogromni stroški ne bi bili čisto 
zastonj, so mu pa podelili za zeleno mi
zo seniorsko prvenstvo v plavanju in 
pa nalogo — ali čast, če hočete — da 
čuva Petrinovičev pokal kot njegov 
lanski posestnik do prihodnjega prven
stva.

Pa je vprašanje, če ga bo čuval. Še 
ni izgovorjena zadnja beseda. Ilirija je

prepričana še vedno, da je dobila prven
stvo in pokal po pravici, da ga je po
šteno priborila in da si ga ji ne more 
vzeti nazaj, pa makar to odredila skup
ščina — ki bo ostala kot grd madež na 
odgovornih činiteljih in na našem pla
valnem sportu — če je ne bo kaka 
krepka roka neusmiljeno izbrisala iz 
analov-------—

šču hudi incidenti, posebno še, ker sod
nik ni bil kos položaju in se je ravnal 
Po diktatu publike. SKT že dve leti ni 
igral v Kranju, pa po tej igri pač ni 
misliti, da bi sploh še kdaj riskiral kaj 
takega...

Pismo iz Maribora
Maribor, 28. novembra.

Nogometni pregled
V podsavezni ligi

se odigrava še serija Rapidovih tekem, 
ostale so končane. Prihodnjo nedeljo 
ima Rapid za gosta SK Ilirijo, ki nika
kor ne potuje v Maribor kot favorit, 
kajti nedavno tekmo z Rapidom, ki se 
v njeno srečo ni vštela v tabelo, je 
gladko zgubila s 3:4. Za oba kluba je 
srečanje važno, za Ilirijo še v večji 
meri, ako reflektira na jesensko prven
stvo LNP-a.

V tekmi
PrimorjeiRapid 2:0 (2:0)

je pokazal Rapid po šibkih prvih 15 
minutah vso svojo odpornost in borbe
nost ter znal preprečiti nadaljne uspe
he v terenu boljših Primorjanov. V 
8. in 11. minuti sta padla oba gola, 
potem primorjanski napad ni mogel več 
prisiliti izvrstne Rapidove obrambe h 
kapitulaciji. Sodil je šibko g- Lukežič.
O tekmi

RapidiSvoboda 3:1 (1:0),
v kateri je bil Rapid močnejši kakor 
kaže izid, poročamo v dopisu iz Mari
bora.

Sedanje stanje prvenstvene tabele
je:'
Primorje 5 2 3 0 11:6 7
Ilirija 4 2 1 1 15:8 5
Železničar 4 2 1 1 10:11 5
Maribor 4 2 0 2 13:9 4
Rapid 2 1 0 1 3:3 2
Svoboda 5 O T 4 5:20 1

V LJUBLJANSKEM II. RAZREDU
igra Slovan svoje zaradi kvalifikacij
skih tekem zamujene tekme. Proti Ko
rotanu je zgubil na Rakovniku 2 važni 
točki z rezultatom '!?"

Korotan:Slovan 2:1
Korotanci so zopet v formi. Na celi 
črti so bili boljši, zlasti pa mnogo boli 
požrtvovalni in so zasluženi pobrali 
obe točki. Sodil je g. Vidic. .— Nasled
nja tekma ..

Slovan:Grafika 2:1 (1:1)
je nudila izravnano, obojestransko po
žrtvovalno igro, a ne dobrega nogo
meta. Sodil je g. Cimperman.

Med prijateljskimi tekmami
zadnjih dveh nedelj ne smemo pozabiti 
dveh sestankov med Ilirijo in Herme
som. V prvem sta bila rezultata

Ilirija:Hermes 8:0 (1:0), rezervi 3:2
(sodnika gg. Deržaj in Jančigaj), v dru
gem

Ilirija:Hermes 4:1 (2:0), rezervi 10:0.
Sodnika gg. Vidic in Jančigaj.

Celje:01imp 5:2 (2:1).
SK Celje je začelo svoje okrožne 

prv. tekme z nastopom' proti SK Olim
pu, ki je trenotno na čelu celjske tabele 
in je zasluženo zmagalo. Prvi gol je 
dosegel Olimp in sicer je že v prvi mi
nuti presenetil celjsko obrambo. V 10. 
minuti je morala z igrišča leva zveza 
C. radi ugovarjanja sodniku, v 20. min. 
je padla izravnava in po dolgotrajni 
ofenzivi Celja v 40. min. iz enajstke 2. 
gol za Celje. — V drugem1 polčasu je 
bil zopet Olimp prvi uspešen, nato pa 
je dobilo Celje vidno premoč ter v lepi 
kombinacijski igri doseglo še 3 gole. Po 
dobri in smotreni igri sodeč, je Celje 
v kvalifikacijskih igrah precej pridobilo, 
le start je še vedno premalo odločen. 
Tudi Olimp je pokazal smiselno igro;

Razno pohištvo iz cevi, posteljne žične 
vloge Vam nudi Prva ljubljanska izdelo- 
valnica žičnih vlog in železnega pohištva

PAVEL STRGULEC
Ljubljana, Gosiposvetska cesta štev. 13.

igra pretežno z dolgimi pasi in je jako 
vztrajno moštvo. Sodil je dobro g. Pe- 
valek. Par prenapetežev iz Gaberja je 
za hip motilo igro, pa reditelji so jih 
hitro odstranili s terena.

Važno je bilo prejšnjo nedeljo sre
čanje 01imp:Atletik SK, ki je končalo 
z nepričakovano zmago Olimpa s 3:1.

V Zagorju
je bilo odigranih nekoliko prijateljskih 
tekem. SK Zagorje je zmagalo po do
bri igri nad SK Litijo s 4:1, Sloga in 
Svoboda sta igrali 5:1, rezrevi 1:1.

V Sevnici
sta dve nedelji zapored igrala SK Slo
ga in SK Sava. Prvo srečanje je izpa
dlo 4:0 za Slogo, drugo je ostalo ne
odločeno 1:1.

ISTA STVAR Z DVEH PLATI.
V Kranju

so letos zelo agilni in ni nedelje ali 
praznika brez nogometa. Kadar je treba
I. moštvu SK Korotana nekoliko oddi
ha, igra pač rezerva. Tako je Korota- 
nova II. garnitura predzadnjo nedeljo 
porazila SK Tržič kar z 12:2 (5:1). —
II. garnitura je pokazala eno svojih naj
boljših iger, tekma je bila ves čas zani
miva, samo nekoliko preostra. Telesno 
močnejši Kranjčani so s svojo hitro in 
smiselno igro Tržičane kar pregazili. 
Zadnjo nedeljo so v, dosti manj zanimivi 
igri premagali kombinir. moštvo ljub
ljanskega SK Jadrana s 4:2.

Edini športni klub v Kranju se to
rej prav povoljno razvija in je postal 
že raven tekmec marsikateremu ljub
ljanskemu klubu. Neohodno potrebno 
mu je pa primernejše igrišče in pa malo 
več uvidevnosti pri merodajnih činite-
Ijih sicer, v drugih ozirih, zelo napred
nega kranjskega mesta.

Še ena stvar je malo čudna: da Ko
rotan še vedno ni sprejet za rednega 
člana nogometnega saveza, četudi je 
preteklo že pol leta, odkar je odigral 

■oficijelne »poskusne« tekme, za tem pa 
že dva tucata drugih tekem s člani 
JNS. Nekateri drugi klubi so bili spre
jeti kar čez noč, tu pa traja stvar ne
kam dolgo.

V Tržiču,
nasprotno, niso bili zadovoljni z 2:12 in 
s to tekmo. Pišejo nam:

Revanšna tekma Korotan:Tržič za
služi, da si jo natančneje ogledamo, ker 
bo to, upamo, dobro vplivalo na bodo
če delovanje Korotana. — Prvi so na
valili domači, obramba T. pa je prestre
gla nameravani prodor. Nato je sledil 
dobro izveden napad gostov, iz kate
rega so dosegli vodstvo 1:0. Razmočen 
teren je v tem' zahteval od gostov, ki 
niso vajeni igre na razmočenem' igrišču, 
vedno hujših naporov in pri težki, mo
kri žogi tudi niso mogli uveljaviti več
jega tehničnega znanja. Zato so morali 
prepustiti inicijativo Korotancem, ki so, 
vajeni prostora, boljše vzdržati napo
ren teren. V drugem polčasu so se po
lastili Tržičani še enkrat vodstva, na
kar je sledila skrajno nešportna igra. 
Še pri nobeni tekmi ni bilo diktiranih 
toliko foulov! Če hoče Korotan ohraniti 
svoje dobro ime, naj uvede športen na
čin igre med svoje igralce. Da je bila 
zmeda večja, se je še nek gledalec po
javil s piščalko in dajal signale pri koč
ljivih situacijah pred goli. SKT v takih 
okolnostih jasno da ni mogel vzdržati, 
ampak je rajši prepustil izid slučaju. 
Ako bi imeli Kranjčani sebi enake na
sprotnike, bi zagotovo nastali na igri

Glavne prireditve Ljubljanskega ve
lesejma v letu 1933. Uprava Ljubljan
skega velesejma sporoča, da se vrši 
XIII. ljubljanski mednarodni vzorčni 
velesejem od 3.—12. junija 1933. Jesen
ski velesejem »Ljubljana v jeseni« s 
priključenimi razstavami gospodarske
ga in kulturnega značaja pa se bo vršil 
od 2. do 11. septembra 1933.

Radi nenadne odpovedi prvenstvene 
tekme Svoboda (Ljubljana) :Železničar, 
je bila predzadnja nedelja v nogometu 
bolj medla. Igralo se je sicer par te
kem, ki pa niso nudile ničesar. Dopol
dne je imela Svoboda v gosteh SK Ptuj, 
ki ga je odpravila s 6:2. Popoldne se je 
nadaljevalo prvenstvo rezerv in sicer 
sta igrala rezervi Rapida in Svobode 
9:0. Nato sta odigrali dve kombinira
ni moštvi SSK Maribora lepo in teh
nično dobro trening-tekmo, ki je gle
dalcem prav ugajala. Zmagali so beli 
nad modrimi s 7:4.

Lahkoatletske sekcije vseh klubov 
so ‘dopoldne priredile gozdni trening, ki 
se ga je udeležilo 25 atletov. Izpred 
garderobe Maratona na Livadi so si te
koči izbrali pot na Kalvarijo in preko 
nje skozi gozdič nad Tremi ribniki zo
pet nazaj na Livado.

Slične teke nameravajo prirejati 
klubi stalno, da bodo imeli atleti tre
ning tudi izven sezone.

V Čakovcu
se je nadaljevalo prvenstveno tekmo
vanje II. razreda mariborskega okrožja. 
Kandidat za ligo Čakovečki SK je zma
gal le tesno nad Pustakovečkim SK s 
3:1. ČSK je bil totalno izven forme, 
PSK je igral borbeno in požrtvovalno 
ter do 43. min. prve polovice uspešno 
branil naskok enega gola. Sodil je g. 
Oberlintner.

Teden dni prej je podlegla ČSK-u 
SK Mura iz M- Sobote z 2:4, pri če
mur so bili vsi akterji najmanj zado
voljni s sodnikom g. Mohorkom.

Druga poskusna tekma Gradjanske- 
ga SK v Čakovcu z rezervo ČSK je 
končala neodločeno 2:2.

Včeraj dopoldne je bila odigrana 
zadnja tekma II. razreda, nekak derby
med

Svobodo (Maribor) :ČSK (Čakovec) 
3:4 (3:3).

Sodnik g. Nemec. Svoboda je’ na
vdušeno pričela, s hitrimi napadi pre
senetila nasprotnika in že vodila s 3:1, 
ko so se gosti znašli. Pričeli so z ener
gično igro ter izenačili. V drugem pol
času je ČSK več napadal; zmagovalni 
gol je bil zaslužen, čeprav nekoliko 
problematičen. Igra je bila ostra in ne 
na visoki stopnji. S to tekmo se je 
zaključilo jesensko prvenstvo II. razre
da; tabela je sledeča:
ČSK, Čakovec 3 3 0 0 12:7 6
Svoboda, Maribor 3 2 0 1 15:5 4
Mura Mur. Sob. 3 1 0 2 7:15 2
SK Pustakovec 3 0 0 3 4:11 0

V predtekmi so nastopili juniorji 
Železničar:Svoboda 3:1.

Popoldne je odigral svojo drugo 
prvenstveno tekmo v ligi 

Rapid:Svoboda (Ljubljana) 3:1 (1:0).
Po poteku igre je rezultat prenizek, 

napadalci Rapida so zgrešili nebroj zre
lih Sans. Z izredno surovo igro sta se 
»odlikovala« Rapidovec Seifert in Svo- 
bodaš Habicht. Navzlic nehvaležni na
logi je sodnik g. Deržaj iz Ljubljane 
tekmo srečno z energično roko prive
del do kraja. Goli so padli v 4. min. 
na lep Bäumelov pas po Hardinki 1:0, 
v drugem polčasu v 18. min. po idealno 
streljanem kotu po Vidoviču z glavo 
2:0, v 20. min. radi foula diktirano 11 m 
strelja Barborič na vratnico, odbito žo
go pa pošlje Hardinka ostro v mrežo, 
3:0. častni gol za Svobodo je zabil 
Bončar po lepo izvedeni akciji v 41. min.

Predtekma, prvenstvena tekma 
rezerv Maribor:Rapid 2:1. 

ne izraža dovolj premoči Maribora.
V prvenstvu rezerv je treba odigra

ti samo še tekmo Železničar:Svoboda, 
ki bo odločila o končnem placementu.
Tabela je za sedaj sledeča:
Rapid
Maribor
Železničar
Svoboda

3 2 0 1 15:6 4
3 2 0 1 8:6 4
2 10 1 9:7 2
2 0 0 2 0:13 0
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PRVENSTVO ZAGREBA.
Odigrana sta prva dva kola jesen

skega prvenstva. V prvem so izostali 
visoki rezultati, četudi so se srečali na 
celi črti »vodeči« klubi s šibkejšimi. Iz
nenađenje dneva je bil poraz Gradjan- 
skega proti Viktoriji 0:2! Hašk se je 
moral po stanju 1:1 zelo potruditi, da je 
obvladal Sparto s 3:1. Concordia je 
edina izmed »vodečih« brez posebnega 
napora odpravila Železničarje s 3:0.

V drugem kolu je bil v srečanju 
prvakov Zagreba in Jugoslavije moč
nejši zagrebški prvak Hašk; Concordia 
je kapitulirala z 1:3. Viktorija je ob
vladala Sparto z 2:0 in Gradjanski Že
lezničarje s 6:0.

BEOGRAJSKO PRVENSTVO.
Drugo kolo je stalo* v znamenju su

periornosti vodeče trojice. Po vrsti so 
odpremili BSK Grafičar je s 4:0, BASK 
Slogo tudi s 4:0 in Jugoslavija zemun
sko Sparto celo s 6:0.

Tretje kolo je bilo še manj naklo-
Prvenstvo novosadskega podsaveza

je zaključeno. Na čelu so trije klubi 
s po 8 točkami: Vojvodina, NAK in 
Mačva.
njeno šibkejšim. BASK je zdelal grafi- 
čarje z 8:1, BSK pa Slogo s 6:0.

MEDNARODNI PREGLED.
Praga: Sparta je izgubila 1 točko 

proti Viktoriji Žižkov (2:2), Slavia je 
porazila Nachod s 6:1, Bohemians Te- 
plitzerje s 5:3, Kladno plzenjsko Vikto
rijo z 2:0. Zadnja igra sezone med Sla
vijo in Kladnom1 je končala 3:2 za Sla
vijo. —■ Na čelu jesenskega prvenstva 
je Sparta (14 točk) pred Slavijo (13), 
slede Viktorija Plzenj (12), Viktoria 
Žižkov (ll), Nachod (10), Bohemians 
in Kladno (po 8), Teplitzer FK (7), Li- 
bin (5), SK Plzen (2).

Danes je odpotovala z Dunaja av
strijska nogometna reprezentanca, kon
tinentalni »Wunderteam«, oficijelni 
srednjeevropski prvak — da se pomeri 
v sredo, 7. t. m. v Londonu 'z repre
zentanco Anglije. Igralo se bo na stadi
onu Chelsea FC »Stamford Bridge« (to
rej ne v wiemhleyskem stadionu), ki 
ima prostora tudi za blizu 100.000 gle
dalcev — kolikor se jih s sigurnostjo 
pričakuje. Vodstvo te gigantske borbe 
je poverjeno znanemu 'belgijskemu 
sodniku Langenusu.

Kolikor bližja je tekma, toliko večje 
zanimanje vlada zanjo po svetu. Poju
trišnjem bodo sledili »čudežnemu tea- 
mu« nogometni gurmani iz vseh mogo
čih krajev Evrope. Dunajski ekspediciji 
se priključi tudi četvorica Ljubljanča
nov — v Ljubljani so nogometni gur
mani čisto izstradani — in obljubo ima- 
nio, da dlobhno s pota originalno poro
čilo o utisih s te veletekme.

Pretekli ponedeljek je bil važen dan 
v pripravah. Slučajno sta bila skoro ob 
isti uri določena oba reprezentančna 
teama. Na Dunaju je opravil to, kot 
navadno, popularni savezni kapetan 
Hugo Meisl, na Angleškem pa izbirni 
komite, ki se je sestal v Sheffieldu.

V angleškem teamu je ostala na 
svojem mestu običajna obramba, to so 
vratar Hibbs (Birmingham) in branilca 
Goodall (Huddersfield Town) — Blenk- 
insop (Sheffield Wednesday). Vsi trije 
so igrali že lani proti Avstriji na Du
naju, ko se je glasil izid 0:0. Halfi so 
Strange (Sheff. W.), Hert (Leeds Uni
ted), ki je novinec v moštvu in Camp
bell (Huddersf.). Za sestavo napadalne 
vrste je bilo nemalo polemike v listih. 
Posebna važnost se je polagala na obe 
zvezi, ki jih zasedeta dva izredna igral
ca, ki se celo v masi angleških vrhun
skih igralcev odražata s posebno veli
kopoteznostjo svojih zasnutkov in red
kim bogastvom taktičnih domislekov, 
Jack (Arsenal) in Walker (Aston Villa).

Pred 10.000 gledalci sta odigrala 
finale za amatersko prvenstvo ASK 
Kolin in Sparta Košife neodločeno 2:2. 
Prvenstvo so dobili Kolinci, ki so v 
prvem srečanju s Sparto zmagali s 
5:3.

Na Dunaju je končano jesensko pr
venstvo. K zadnjim igram je omeniti, 
da je Vienna sedmič zmagala z 1 go
lom razlike in to večinoma ne kot bolj
še moštvo, to pot je bil žrtev FAC 
(3:2). Rapid je koncem sezone popustil 
in podlegel v zadnji igri Austriji z 0:2. 
Admira je proti Hakoah jedva rešila 
obe točki (1:0), Wacker se je rešil 
zadnjega mesta z zmago nad Libertas 
z 2:1. V tabeli vodi Vienna (17 točk), 
slede Rapid (14), Austria (14), Ađmira, 
WAC in Sportklub (po 13), Nicholson 
(ll), FAC, BAC in Wacker (po 8), Ha
koah (7), Libertas (6). — Prijateljske 
tekme zadnje nedelje so bile: Rapid: 
WAC 5:4, WrSK:Hakoah 6:0, Wacker: 
Urfahr Linz 6:3. — V prvenstvu II. 
razreda vodi Donau, exprvorazredni 
Slovan je za enkrat na 4. mestu.

Budimpešta: Ujpest : Ferencvaros
3:3, Hungaria:Budai 1:0, Nemzeti:Kis- 
pest 2:1; zadnjo nedeljo Ferencvaros: 
Somogy 7:2. V tabeli vodi Ferencvaros 
pred Hungarijo, Ujpestom, Budai XI in 
dr. V prijateljski tekmi je Vienna z Du
naja podlegla Hungariji z 1:2.

Italija:MadžarSka 4:2 v Milanu. — 
Italijani so v 2. polčasu igrali sijajno 
ter zmagali zasluženo. 35.000 publike! 
V I. ligi se je odigralo zaradi tekme z 
Madžarsko le malo prvenstvenih te
kem, med njimi Tnestina:Pro Pa tria 
2:1. V II. ligi sta igrala Fiumana in Pon- 
ziana (Trst) 3:1. Fiumana je igrala prej
šnjo nedeljo z Orientom s Sušaka 2:1; 
pri Orientu sta igrala kot gosta Košak 
od Ilirije in Mariborčan Zemljič; slednji 
je bil strelec edinega gola za Orient.

Na desnem krilu stoji Crooks (Derby 
County), na levem Walkerjev klub
ski drug Houghtoh, v centru nov člo
vek Hampson (Blackpool).

O sestavi avstrijskega teama smo 
spregovorili že v prejšnji številki. Dej
stvo je, da zaradi poškodb ne more na 
pot kompletni »čudežni team«. Meisl 
vodi v London 15 igralcev in se bo šele 
v Londonu odločil ,,za definitivno se
stavo. Odpotovali so: vratarja Hiden 
(WAC) in Platzer (FAC), branilci Rai
ner (Vienna), Janda (Admira), Šesta 
(WAC), halfi Nausch (Austria), Smistik 
(Rapid), Braun (WAC), Gali (Austria) 
ter napadalci Zischek (WAC), Gschwei- 
dl (Vienna), Sindelar (Austria), Schall 
(Admira), Vogl (Admira) in Wesselik 
(Rapid).

Prognoze so najrazličnejše. Avstrij
ski kapetan Meisl je v svojih izjavah 
na moč previden, skeptičen in previdno 
pripravlja tudi na — neuspeh. Angleži 
so samozavestni, stave stoje vsaj 3:1 
za njihovo moštvo; tajnik angleškega 
saveza Wall je izjavil v razgovoru z 
nekim madžarskim novinarjev: »Mi pri
znamo, da je Avstrija resen nasprotnik, 
toda naš team bo sigurno zmagal.« 
Jeno Konrad, bivši madžarski interna- 
cijonalni centerhalf pravi nasprotno, da 
mu Angleži ne imponirajo in da so Av
strijci boljši nogometaši; obsoja pro
gnoze avstrijskih listov, ki pričakujejo 
poraz. Čehi verujejo v angleško zmago, 
ker vedo, da so angleški igralci ravno 
v decembru v najboljši kondiciji, ker 
so hitrejši, telesno močnejši in trši ter 
vajeni igrati na širokem igrišču kot je 
Stamford Bridge (110X75 m). Španci 
napovedujejo, da bodo Avstrijci dobili 
pravtako 7 golov kot so jih oni, ker se 
štejejo za vsaj tako dobre nogometaše 
kot Avstrijci.

Avstrijsko moštvo bo v soboto pri
sostvovalo prvenstveni tekmi Everton: 
Chelsea, d'a še nekoliko prouči način 
angleške igre in da vidi na delu zna

menitega Dixi Deana, srednjega napa
dalca Chelsea.

Zanimivo je, da so Uruguayci, ofi
cijelni svetovni šampioni in olimpijski 
zmagovalci, že naprej izzvali zmagoval
ca. tekme Anglija:Avstrija, da igra z 
njimi v Evropi ali pa v Montevideu za 
svetovno prvenstvo.

Tek Zedinjenja
Danes je Primorje petič izvedlo 

svoj na narodni praznik 1. decembra 
običajni »Tek Zedinjenja«. Ideja je lepa 
in je le škoda, da se je udeležita pona
vadi le dva kluba. Zajeti bi morala ve
čje število lahko-atletov in tudi druge 
klube, zlasti nogometne. Kajti tek je 
razpisan tako, da lahko tekmujejo tudi 
neverificirani atleti in športniki drugih 
»strok« in lahko je več zmagovalcev, 
ker so tekmovalci razdeljeni v več 
skupin.

Pri današnjem teku so sodelovali 
prvič tudi člani Bratstva z Jesenic in 
Hermesa. Zmagovalci raznih skupin so 
Krevs, Ogrin, Srakar, Goršek (vsi Pri
morje); Osterman, brata Glavnik, Maj- 
hebič (Ilirija) so zasedli v svojih skupi
nah druga mesta. Smučar Bratstva, 
Smolej, se je plasiral tudi kot drugi. 
Sodelujoči so skoro vsi prejeli plakete, 
ker skupine niso bile močno zasedene. 
V Zvezdi se je izvršila razdelitev da
ril. Ob tej priliki je imel g. ban dr. Ma
rušič pomemben govor na sodelujoče.

Table-tennis
5. INTERNATIONALNI TABLE-TENIS 

TURNIR V GRADCU.
Zmagovalec Zazawsky (SK Ilirija).

20. m. m- je priredil Akademiseher 
Sport-Verein v Gradcu 5. mednarodni 
tablc-tcni» turnir v. vcUUin Stoinfelder- 
jevih dvoranah, ki je največji vsako
letni table-teniški dogodek Gradca. — 
Obenem se je tekmovalo letos drugič 
za prehodni pokal Hansa Nowozamske- 
gä. Žal to pot niso startali Dunajčani, 
med katerimi brani Rosenfeld1 (Vindo
bona) prehodni pokal, prišlo pa je mno
go tekmovalcev iz okoliških mest. Iz 
inozemstva je bil prisoten edino Za- 
zäwsky (SK Ilirija, Ljubljana), ki je 
zelo uspešno posegel v dogodke. Tek
movalo je vsega skupaj za naše raz
mere neverjetno število, 144 tekmoval
cev. Turnir je zahteval od tekmoval
cev mnogo fizičnih moči in trdnih živ
cev, saj so morali biti na nogah od 9, 
dopoldne pa do pol 2. zjutraj. Turnir 
je . bil razdeljen na 7 disciplin in sicer 
single gospodov za prehodni pokal No- 
vozamskega, double gospodov, handi- 
cab gospodov, juniorski turnir, turnir 
za začetnike, single dam, in mixed dou
ble. Največje zanimanje je vladalo se
veda za turnir single gospodov, katero 
pa - se je še povečalo, ko so po odigra- 
nju finala stali trije finalisti: Zazaw
sky, Kirchner in Stankovič z dvema 
zmagama na prvem mestu. Kljub temu, 
da se je približevala polnoč, je publika 
ostala na svojih mestih ter živahno 
spremljala ponovni finale. Faktično je 
pripadalo sicer prvo mesto Zazawsky- 
ju, ki je imel najboljšo diferenco setov, 
pa žirija tega ni upoštevala. Situacijo 
pa tudi ponovne igre niso razčistile, 
ker so vsi trije finalisti dobili zopet 
enako število točk. Kirchner je pre
magal Stankoviča, Stankovič Zazaw- 
skega in Zazawsky Kirchnerja. Žirija 
se ie odločila končno za žreb, po kate
rem je pripadlo Zazawskemu prvo, 
Stankoviču drugo in Kirchnerju tretje

mesto. Tudi turnir handicap gospodov 
single je bil nadvse zanimiv. V semifi- 
nalu se je srečal Zazawsky s Haberlom, 
kateremu je dal prednosti +40, pričel 
pa je partijo z —26! Partija je šla do 
60. Ko je prišel Zazawsky na 0, je vodil 
Haberl že z 51. Zazawsky je s svojimi 
bliskovitimi servisi kmalu postavil sta
nje 27:53, pri katerem: se je nasprotnik 
umaknil v obrambo, pa vendar ga je 
Zazawsky pri 55:55 dohitel ter z rezul
tatom 60:55 premagal- Zazawsky je ob
držal tudi v finalu isto taktiko ter pre
magal Wallnerja s handicapom +40, 
—11. S tem* je drugič odnesel prvo na
grado.

*
TABLE-TENIŠKO DRŽ. PRVENSTVO
je razpisal JTT Savez za 17. in 18. 
t. m. v Zagrebu. Tekmovalo se bo v 
disciplinah: 1. Prvenstvo moštev: a) 
seniorjev, b) juniorjev, c) subjunior jev; 
2. Single gospodov: a) seniorjev, b) 
juniorjev, c) subjuniorjev; 3. Double 
seniorjev, 4. Double juniorjev, 5. Double 
dam, 6. Mixed double. — V prvenstvu 
moštev se igra »best of three«, sicer 
»best of five«. — Prijavni rok je do 
14. t. m. na naslov Oskar Müller, Za
greb, Palmotičeva 5-1. — Kot subjuni- 
orji morejo nastopiti igralci do 14 let 
(incl.) stari, kot juniorji do 18 let. — 
Prijavnina je za moštvo 100 Din, single 
sen. 20 Din, jun. in subjun. 15 Din, 
double 40 Din, jun. double 30 Din. — 
Zmagovalci imajo predpravico udeležiti 
se kot reprezentanti Jugoslavije sve
tovnega prvenstva v Badnu (Avstr.) od 
31. jan. do 5. febr. 1933. — Podroben 
razpis je interesentom* na razpolago pri 
uredništvu lista.

Hazena
Prvenstvena tekma: Ilirija:CeIie 4:0

v Celju je prinesla Iliriji razmeroma 
tesno zmago, kar je pripisovati prav 
dobri obrambi Celjank.

Hazena Borca (Nova Gradiška) je 
porazila svojčas znamenito družino 
BSK-a iz Beograda s 16:1.

Prvenstvo zagrebškega HP je za
ključeno. Prvakinje žup so: Concordia, 
Borac, Brodski SK, Centissa (Djakovo).

SLUŽBENE OBJAVE LHP-a Oz 24 In 
25. redne sej© u. o.)

Na znanje se vzamejo poročila © 
poskusnih tekmah SK Korotana proti 
Iliriji in Ateni. — Verificira se prven
stvena tekma SK Ilirija:SK .Celje z re
zultatom 4:0 za SK Ilirijo. — S pravico 
nastopanja s 1. dec. se čita za SK Ili
rijo Nikolaja Groszy. — Pb sklepu 
JHS-a so sprejeti na predlog LHP-a 
za redne člane saveza SK Ptuj, SK Ko- 
rotan-Kranj, SK Bratstvo-Jesenice. Po 
sklepu istega saveza je prideljen LHP-u 
Čakovečki ŠK, ki je pripadal dosedaj 
ZHP-u. — Novo sprejeti klubi se uvr
stijo takoj v podsavezno prvenstveno 
tekmovanje, ki se nadaljuje v nedeljo
4. decembra. Po žrebu se odigrajo tek
me v sledečem vrstnem redu:

4. decembra: Ilirija-Bratstvo, Atena- 
Ptuj, Čakovečki ŠK-Celje. — 8. decem
bra: Korotan-Ilirija, Celje-Ptuj, Atena- 
čakovečki ŠK. — 11. decembra: Ate- 
na-Bratstvo, Ptuj-Čakovečki ŠK, Ko- 
rotan-Celje. — 17. decembra: Čakove
čki ŠK-Ilirija, Korotan-Ptuj, Celje-Brat- 
stvo. — 18. decembra: Ptuj-Ilirija,
Atena-Korotan, Bratstvo-Čakovečki ŠK- 
6. januarja: Koirotan-Čakovečki ŠK, 
Bratstvo-Ptuj. — 8. januarja: Bratstvo- 
Korotan.

Za nedeljo 4. decembra se delegira-

fportniki 
* smučarji!
Specijalna delavnica za popravila. Specijalna 

montaža robnikov „KANT».
Cene konkurenčne» Postrežba solidna in točna!

VSGIfl — tako tekmovalcem kakor turistom največjo izbiro
vse zimsko-sportne opreme nudi le:

„ALPINA dr. z o. z. Ljubljana
Masarykova cesta št. 14

7. XII. Anglija: Austrija v Londonu
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jo sledeči sodniki: za tekmo Ilirija-
Bratstvo g.; Kušar, Atena:Ptuj g. Zupan 
in Čakovečki ŠK-Celje g. Versel.

Klubi , so dolžni povrniti sodnikom 
sledeče stroške: III. razred dsebn. vla
ka, in dnevnico Din 50.—. Za sodnike, 
ki' potujejo iz Ljubljane odnosno Jese
nic v Čakovec, odnosno obratno pa 
brzovläk III. 'ražr. in dnevnico Din 100. 
Sodniška taksa za vsako tekmo znaša 
Din 20.—.

Ponovno se opozarjajo klubi, da 
morajo pravočasno prijaviti podsavezu 
vsako tekmo bodisi prvenstveno ali pri
jateljsko1. Prijavi mora biti vselej pri
ložena prijavnina Din 5. Brez prijave 
podsavez ne bo dovoljeval tekem.

Ako se kluba sporazumeta za goto
vega sodnika, morata javiti to pravo
časno podsavezu. Ako kateri od nave
denih klubov ne želi odigrati prv. tek
me s svojim protivnikom in mu jo pre
pušča par for-faits 6:0, mora javiti to 
svojemu nasprotniku in podsavezu 
najmanj 6 dni pred tekmo.

Klub, ki potuje k tekmi v sedež svo
jega nasprotnika, je upravičen do Plo- 
lovične vožnje III. raz. oseb. vlaka in 
potrebne prehrane, vse za 8 oseb. Pre
nočišče se ne sme zaračunati. Klubi pa 
se lahko medsebojno sporazumejo tudi 
na druge lažje ali težje pogoje.

Pregled teniške sezone
Teniška sezona je v Ljubljani za le

tos zaključena in prav je, da pogledamo 
malo nazaj, da ugotovimo, ali je bila 
uspešna ali ne. Mogoče smo celo naza
dovali?

Sezona je bila gotovo dosedaj naj- 
živahriejša. Do nekih meja je zaintere
sirala tudi širšo športno javnost, ki je 
pokazala voljo do posedanja teniških 
prireditev.

Po mojem mnenju se je »teniško 
vprašanje» obravnavalo v preteklih le
tih s premalo pažnje; posvečala se je 
pač skrb trenotnim zvezdam na našem 
ožjem teniškem nebu, ža naraščaj se pa 
ni storilo dosti več kot nič. Posledice so 
se sedaj pokazale. Letos stojimo pred 
vprašanjem — kdo bo naslednje leto 
igral in kdo bo sposoben se uspešno 
uveljaviti?

Odgovor bi moral biti: mladina, na
raščaj! Pod vodstvom starih tekmoval
cev!

Na .žalost pa nadebudnega naraščaja 
ni, vsaj takega ne, bd katerega bi mo
gli v doglednem času kaj pričakovati
— razen par izjem, toda »ena lastovka 
ne naredi pomladi« ... To velja za mo
ški kot za ženski naraščaj — nobenega 
nimamo.

In naša stara garda, naši stebri, pr- 
voboritelji za teniški šport pri nas ?

So, trdno stoje pri stvari, delajo, ne
kateri co So vdtrajMa Uroe na’ vlšitTi, »
v splošnem niso več taki, 'kot so bili. 
Pomisliti je treba, da se tenis ne igra , 
le v Ljubljani. Če pogledamo po ožji 
domovini, vidimo, da so nas pričeli že 
dohitevati, da so nas ponekod celo pre
segli. O Zagrebu ih drugih teniških cen
trih niti ne govorim, tam je teniški 
sport zavzel take dimenzije, da stopa 
med prve sporte. Naraščaja je dovolj 
in če se zgodi, da ta ali. oni od stare 
garde odpove, jih čaka kar po več na 
njegovo mesto.

PovdaritL moram, da se pri nas, mo
goče samo v Ljubljani, smatra teniški 
sport za privilegij nekakih »gornjih slo
jev«, da je ..ta sport »hohštaplerija«, 
»frakarija«, skratka sport, ki ni sport, 
ampak le nekaka možnost, za gibanje in
— ne vem, kaj še vse...

Tako so motrili teniški pokret oni, 
ki so bili prvi poklicani, da mu zgrade 
trden temelj, tako mislijo še danes 
mnogi, ki soodločajo v klubih.

To je vzrok, da naš teniški sport ne 
stoji na onih trdnih tleh, ki bi jih moral 
imeti — ako naj bi bili uspehi veliki in 
resnični.

Predvsem je treba mnogo dobre vo
lje, mnogo organizatornega dela, dobre
ga trenerja za več sezon; naraščaju je

treba nuditi vse, da se popravi, kar se 
je v zadnjih letih zamudilo. Napačno je 
reči: Pokažite uspehe, dokažite, da se 
javnost zanima za teniške prireditve, 
potem Vam je naša pomoč in pokro
viteljstvo zasigurano. Danes je treba le 
eno: Z vso močjo se morajo vsi priza
deti faktorji oprijeti dela, da se položaj 
izboljša. Do Zagreba pa je seveda še 
daleč, daleč...

Teniški sport kot privilegij nekate
rih, recimo, boljše situiranih ■ obojega 
spola, ne bo produciral in ne producira 
posebnih uspehov. So izjeme, ali te so 
preveč redke.;.' dhnes stopa v prve vrste 
le oni, ki goji šport jz ljubezni do sporta, 
ki ga uspehi vzpodbujajo k novim na
porom - - in novim uspehom. In . ta ge
neracija se največ grupira iz dijaštva 
in raznih malih poklicov, torej iz manj 
premožnega in nepremožnega ljudstva. 
Tem pa je treba priskočiti na pomoč, 
često tudi gmotno. Zato je tu organiza
cija kluba. Nabava potrebne opreme je 
ravno pri teniškem sportu precej draga 
in ta fakt odvrne marsikaterega, ki bi 
lahko in rad pripomogel k izboljšanju te
niškega sporta. Dokler se pa prakticira 
s tem, da se, povsod povdarja in po
kaže, da naj oni, ki hoče gojiti tenis, 
namreč gojiti ga po športnih načelih, 
nosi tudi vsa bremena — toliko časa za
man čakamo na izboljšanje. Na čudeže
ne ^verujem.

Pa preidimo k delovanju »Ilirije« v 
letošnji sezoni:

llirjja je letos prvič tekmovala v pr
venstvu moštev. Na dveh turnirjih so bili 
uspehi dobri. Prvi nasprotnik je bil iz 
Zagreba, Ruski tenis klub, ki je poslal 
prav simpatične in odporne igralce, a 
so podlegli Iliriji s 3:4. Rezultat je kazal 
po dopoldanskih igrah 5:2 za Ilirijo, kd 
je R. T. K. napel vse sile in omilil po
raz. To je bilo II. kolo drž. prvenstva. 
V I. kolu smo izšli kot zmagovalci brez 
nastopa, ker se nasprotnik ni pojavil. 
Dame so prešle I., II. in III. kolo brez 
iger, tudi ker protivnice niso nastopile. 
Za trening je odšla vrsta Ilirijanov 15. 
maja v Maribor na medmestni turnir 
Ljubljana-Graz-Maribor, kjer je zmagal 
Maribor. Ta udeležba ni dosegla svoje
ga namena, ker so vsi boljši igralci 
ostali doma. 6. junija so prispeli v Ljub
ljano Splitčani, člani A. T. K., dame 
J. T. K. Split pa so izostale in llirijanke 
so prešle že v IV. kolo brez igre. Proti 
A. T. K. je postavila Ilirija nekoliko 
oslabljeno moštvo, vsled česar so od
nesli zmago Splitčani v razmerju 4:3. 
Na tem turnirju se je posebno izkazal 
prvak .Ilirije Aleksander Truden, ki je 
gladko zmagal nad Grisogonom; v od-

Kvalitetno blago
za zimski spori.

>
Smuči domače in norveške, tvornic Norge ski, Johansen & Nielsen, 

Marina Eriksen, Oslo. — Stremena in maže vseh 
vrst. — Ogromna izbira palic, volnenega blaga, 
samo iz najboljšega materijala, smuški čevlji 
običajni in specijalni modeli v licenci za Jugoslavijo:

Sigmund Rund, Hummel drsalke — sanke — vsa popravila.

Q.60REGd.zo.z.,Iiji]liljana
g palači ljublj. kreditne banke in Gospasuetska cesta IV, delavnica.
Za zimske sporte samo najboljše blagot

HOTEL ŠTRCiKELJ — Ljubljana
vogal Dalmatinove in Kolodvorske ulice
z najmodernejšim kom fort o m urejene sobe — prvovrstna 

restavracija — krasen senčnat vrt — garaže. — Zmerne cene!

ločilnem doublu je razvil neverjetno 
borbenost in podpiral svojega soigralca, 
ki ga je preganjala smola, a bilo je te 
smole preveč in zmaga je pripadla 
A. T. K-u. Tako je Ilirija od nadalnjega 
tekmovanja v prvenstvu moštev z go
spodi izpadla. Dame so končno 19. ju
nija v V. kolu našle nasprotnika, Hašk 
v Zagrebu, ki je bil pa premočen zanje. 
Ravniharjeva je sicer zelo dobro igrala 
—- zmage pa ni mogla priboriti. Izid je 
bil 4:1 za Haškove dame.

19. junija je Ilirija sodelovala na 
otvoritvi teniških prostorov v Kamniku 
in prispevala svoje za napredek tenisa 
v Kamniku. Izid mateha je bil 3:1 za 
Ilirijo.

Od 26. do 29. junija so bili v Za
grebu na turnirju za drž. nacionalno pr
venstvo Truden, Šivic, Banko in Rav
niharjeva, ki so dosegli: Ravniharjeva
II. mesto v damskem singlu, Šivic
II. mesto v juniorskemi singlu. Truden 
je po par rundah, ki jih je uspešno od
igral, izpadel.

24. julija je Ilirija otvorila igrišče
S. K. Tržiča, ki je eno najlepših in naj
boljših na deželi. Predvedla je neko
liko. poučnih iger in zbranemu občinstvu 
se je raztolmačila igra.

Na mednarodnem teniškem turnirju 
v Mariboru od 29. do 31. julija, ki so se 
ga udeležili igralci iz Graza, Maribora, 
Celovca, Zagreba, Splita, Celja in Ljub
ljane, je Ilirija prav častno zastopala 
ljubljanski teniški šport. Truden je do
segel IH. mesto v singlu, I ruden- 
Leyrer (Rapid) III. mesto v doublu, 
Ravniharjeva II. mesto v damskem sing
lu, Ravniharjeva-Sernec (Celje) v dam
skem doublu HL mesto.

Kmet in Truden sta se udeležila 
mednarodnega turnirja v Opatiji od 10. 
do 19. julija. Uspeha nista imela, dasi 
sta igrala odlično, posebno Truden, ki 
je bil izžreban z enim izmed prvih igral
cev Italije.

Na mednarodnem turnirju na Bledu 
od 5. do 7. avgusta so igrali Truden, 
Šivic, Banko, Ravniharjeva. Uspehov ne 
beležimo; Truden le v prvi rundi igral 
s slavnim madjarskim reprezentantom 
Kehrlingom,. v doublu je z Banfieldom 
(Trst) nastopil proti paru: Kehrling- 
Schäffer in tudi zgubil. Ravniharjeva je 
odpravila yse nasprotnice — do itali
janske prvakinje Ribolljjeve.

Nacionalno prvenstvo Dravske ba
novine se je to pot vršilo v Ljubljani. 
Turnir je vsestransko uspel, organiza
cija je bila brezhibna, udeležba je do
segla število 60. Uspehi Ilirije so bili;
III. mesto v singlu gospodov si je pri
boril Truden, damsko nacionalno prven
stvo Dravske banovine Ksenija Ravni
harjeva, II. mesto mixed doubla par 
Truden-Ravniharjeva, II. mesto moške
ga doubla Truden-Friedrich (Zagreb). 
V »Pogačarjevem memorialu« je zmagal 
Truden.

21. avgusta je priredil S. K. Kamnik 
klubski dan in teniški turnir Kamnik- 
Domžale-Ilirija. Kamnik je zmagal nad 
Domžalami in zgubil proti Iliriji.

Na internacionalnem turnirju Zagre
ba 24. do 30. avgusta je igrala Ravni
harjeva: in dosegla III. mesto v singlu. 
Mariborski teniški igrači so nas pose- 
tili 4. in 5. avgusta in sicer S. K. Ma
ribor. Turnir je izpadel 9:7 za Maribor. 
10. in 11.! septembra je Ilirija gostovala 
v Mariboru istočasno proti dvema klu
boma. Proti Rapidu je zgubila 2:10, pro
ti Mariboru pa 3:5. — Na teh treh tur
nirjih je Ilirija nastopila nekompletno.

17. in 18. septembra se je vršil in
terni klubski turnir. V moškem singlu 
je zmagal Truden, v damskem singlu 
Ravniharjeva, v doublu par Kmet- 
Truden. Na tem turnirju se je videlo, 
da ima Ilirija vendar vsaj nekaj talen
tiranega naraščaja.

Na internacionalnem turnirju v Beo
gradu 23. in 25. septembra sta nastopila 
Truden in Šivic. Medtem, ko je Šivic 
zbolel in sploh ni nastopil, je Truden 
uspešno igral in izpadel šele po igri s 
Punčecem, ki jo je zgubil po treh -setih. 
Set, ki ga je dobil, je bil odločen po 
lepi in fair borbi. V tretjem setu je pre
vladoval Punčec.

To bi bil pregled teniškega delova
nja Ilirije, ki je obenem tudi pregled 
pretekle ljubljanske sezone. Atena je 
namreč športno, igranje čisto opustila. 
Izkušnje, ki so jih igralci, igralke in 
funkcijonarji v tem letu pridobili, bodo 
lahko s pridom porabili v prihodnjem 
in naslednjih letih.

Da bo pregled popoln, naj pristavim 
še, da je igral Fedor Bleiweis, za Trud
nom najboljši ljubljanski igralec, letos 
za S. K. Celje. R. Kos.

Program GZSP
Smučarske prireditve.

26. XII. v Ratečah; medklubska ska
kalna otvoritev nove skakalnice, priredi 
smuč. odsek obmejnega prosv. društva 
v Ratečah.

1. I. na Bledu: medklubska kombi
nirana, priredi SK Triglav.

6. I. na Črnem vrhu pri Sv. Križu 
nad Jesenicami: savezno prvenstvo v 
slalomu v izvedbi TK Skale, Jesenice.

8- I. Klubski dan.
15. I. v Lescah: medklubska kombi

nirana in otvoritev nove skakalnice, 
priredi SK Lesce.

14. in 15. L v Dovjem-Mojstrani: 
Sokolske tekme za prvenstvo GSŽ.

21. in 22. L v Dovjem-Mojstrani: 
Prvenstvo GZSP (kombinirano).

28. in 29. I. Mednarodno državno 
prvenstvo.

5. II. Mladinski dan.
5. II. v Begunjah medklubska kombi

nirana in otvoritev skakalnice, priredi 
SK Begunje. (Dalje prih.)
--------- ------------------ :--- rr------------------

Še nekaj o P0T0 mažah.
Veliko zanimanje za POTO voske 

(maže) zahteva, da še nekoliko spopol- 
nimo članek, ki smo ga prinesli v prej
šnji številki in to posebno glede vpo- 
rabe POTO-SKARE.

Poleg tega, da je POTO-SKARE 
prvovrstno sredstvo za impregnirauje 
smuči, služi istočasno tudi kot prvo
vrsten vosek za smuk, ako jo namreč 
vžgemo z likalnikom' ali slično v smu
čko. Kot sama impregnacija ima to 
prednost, da se ne sprime z nobeno , , 
vrsto snega, čim se obrabi na impre
gnacijo namazana maža. To je razum
ljivo, ker ima POTO-SKARE, vžgan v 
les, kakor smo rekli, tudi lastnostt vo
ska za smuko. Važno je to na turah, 
če pomislimo, da ima večina impregna
cij nedostatek, da dopušča posebno v 
suhem1 snegu mnogokrat poledicoi na 
drsalni ploskvi‘smučke, kar ima za po
sledico, da se sneg prične prijemati.

Olede vporabe POTO-MIX in PO- 
TO-MED1UM naj omenimo, da je pra
vilnejše, da pustimo', da se smuči naj- 
prej shladijo in da šele mrzle položimo 
v sneg. To je potrebno, ker od trenja 
ali iz tople sobe prinešene smuči (:n 
maža) odtajajo sneg, ako jih takoj po
ložimo vanj; ko se smuči zopet shlade. 
se napravi na lesu poledica, kar da zo
pet slabo smuko.

Smučarji! V zvezi s povedanim pre
berite še enkrat naš članek v prejšnji 
številki in prepričajte se sami o pred
nostih, ki jih imajo POTO voski (maže) 
pred drugimi izdelki! POTO izdelki so 
prvovrstni, so domač izdelek in niso 
dragi!

Maribor fm

1

Maribor, Koroška 19.


